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 Zápis 7/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 9.8.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová,  P. Bednář,  P. Mokrý,   
přizvaní na část jednání: T.Ježek, M.Doktor, P. Šebesta 
omluveni: , P.Hottmar,  J. Mareš,   
 
1.   STK   
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti obnovy závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T: dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

Úkol  1/6/ 11  splněn. P. Mokrý zajistil před M-ČR konceptu objednávky pro SC Račice a předal ji  
J.Marešovi k doplnění požadovaných činností. Objednávka byla zaslána do Račic. 

□ Při hodnocení závodu ČP v Sedlčanech se vyskytly drobné nedostatky technického charakteru, které 
v důsledku onemocnění technického delegáta nemohla být okamžitě řešena. Všechna pochybení byla 
projednána v STK a pořadateli sdělena dodatečně, k odstranění do budoucna. STK se též zabývala 
náhradou poškozených čísel a jedná s dodavatelem. O závěrech bude výbor informován.  
                                                                        Ú:  2/6/ 11 – J.  Mareš 
                                                                        T:  23.8.2011 
pro nepřítomnost předsedy STK J. Mareše přeloženo na další jednání 
 

□ Úkol 3/6/11 splněn, sekretariát zaslal pořadateli NZ v maratónu J.Kuciánovi zálohu 10.000,-Kč 
následně byla podepsána smlouva s pořadatelem a doplacena zbývající částka v souladu se smlouvou.  
 

□ Projednání požadavku na navýšení dotace pro pořadatele M-ČR v maratónu (SK Jiskra Týn n.V.) o 
15 tis.Kč, odůvodněné zvýšenými náklady na záchranu na vodě (hasiči) a ubytování rozhodčích. 
Výbor po projednání možností schválil navýšení max. o 10 tis. s tím, že musí být dostatečně 
zajištěna bezpečnost a  regulérnost závodu. Sekretář projedná s pořadatelem závodu.  
 

□ J.Boháč informoval o zájmovém sdružení, které v Olomouci - Gyrově pracuje na projektu rekreačně-
sportovního areálu s včetně kanálu pro kanoistiku a veslování. V letošním roce se v místě pojedou ve 
dnech 20.8.2011 propagační závody v rychlostní kanoistice - Havel Cup. Výbor bere informaci na 
vědomí a podporuje realizace projektu. STK bude vývoj s výhledem nového závodiště dále sledovat. 
 

□ Sedlčany - podpora nového závodiště pokračuje, je postupně vybavováno podle dohody ze strany 
města i ČSK. Z rozpočtu ČSK investováno do vybavení závodiště – kotvení dráhy, nové bójky a 
doplňky cílového zařízení. STK projedná připomínky a náměty z oddílů na oddělené M-ČR 
nejmladších ročníků mládeže a dorostu/juniorů/dospělých a připraví pro výbor návrh na organizaci 
Mistrovství ČR v roce 2012. 
 

 
2.   SCM – péče o talentovanou mládež    

□ Výbor vzal na vědomí zápis a závěry ze schůze Rady SCM, konané dne 13.6. 2011 v Račicích. 
 

□ Úkol 2/5/11 splněn Rada SCM projednala podporu kanoistek ve starších mládežnických 
kategoriích. Navrhla výboru pro výběr do SCM 2012 uvést do kritérií možnost zařazení kanoistek 
nar.1994 - 1997 při splnění podmínek – účast na tréninkovém kempu a min. dvou závodech 
v rychlostní kanoistice. Rada SCM posoudí sportovní úroveň kandidátek na případné jejich zařazení 
do SCM. Výbor vzal informaci na vědomí.  
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci plnění povinností členů SCM. V několika případech chybí doklad 
o provedení zátěžového EKG od nově zařazených sportovců. Budou rozeslány upomínky.  
                                                                        Ú:  4/6/ 11  – P.Hottmar  
                                                                        T:  23.8.2011 

□ Výbor projednal návrh RSCM a schválil dodatečné zařazení Klapové do SCM. Oddíl  KVS obdrží 
na její přípravu 50% prostředků kategorie C zařazených sportovců. 
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3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

□ Ú: 3/1/10 - Výbor opakovaně diskutoval návrh na úpravu dosud používané směrnice pro výpočet 
odměn za dosažené výsledky na vrcholných kanoistických soutěžích. Jednalo se o modifikace 
v oblasti odměn pro oddíly a trenéry závodníků. Zápory všech navrhovaných řešení převažovaly nad 
předpokládanými přínosy. Výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše rozborem vyplacených 
odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto dvou sezon. 
Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro rok 
2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.       Ú: 5/4/10 – J. Mareš 
                                                                                 T: podzim 2011   
 

 RDS    

□ P. Bednář informoval o přípravě tréninkového kempu pro C1 žen, který se uskuteční ve dnech  
29.8.-2.9. v Sedlčanech. Dosud se přihlásilo 6 zájemkyň. Možnost dodatečné přihlášky stále trvá. 
Výbor projednal a schválil návrh P.Bednáře na motivační věcné ceny pro vítězky závodu C1 ženy 
při VC Sparty v jednotlivých věkových kategoriích.  
 

□ M.Doktor informoval členy výboru o činnosti mezi schůzemi - potřebné administrativě, komunikaci 
s asistenty a trenéry, realizaci doplňkového nominačního závodu K2 1000m, o řešení problematiky 
posádek K2/K4 1000m, o účasti na tréninkových jednotkách různých tréninkových skupin,  o 
sestavení nominace na MS a akreditaci účastníků MS v Szegedu.  Komentoval připravovanou účast 
na předolympijském testovacím závodu v Londýně/Eatonu a informoval o spolupráci se smluvním 
novinářem V.Chalupou. 
  

□ Výbor vzal na vědomí informace z 29 - 30 čísla Paddle Away, zpravodaje ICF, komentoval 
M.Doktor, zmínil rozvojový program ICF a informace o nových kontinentálních soutěžích (Pan 
Arab Games a  All African Games), obecné i specifické podmínky pro účast na OH, které musí 
splnit národní olympijské výbory a federace, antidopingový program a informace o zapojení 
jednotlivých federací do výukového programu Pure Paddling performance.  
 

□ Výbor vzal na vědomí hodnocení účasti na ME a ME 23, které obdržel v písemné podobě od 
hlavního trenéra. Výbor vyslovil spokojenost s dosaženými výsledky. Odměny za výsledky RDS, 
stanovené podle platných kritérií, budou schvalovány po MS v Szegedu.   
 

□ Informaci o průběhu VT RDS v Mnichově podal M.Doktor. Soustředění proběhlo v dobrých 
tréninkových i klimatických podmínkách a atmosféře, splnilo účel. Stínem je zranění D.Havla, jehož 
start na MS je ohrožen.  Bude v péči prof. Koláře, o startu na MS rozhodne vývoj léčby. 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci vedoucího trenéra M.Doktora o nominaci závodníků na MS, kterou  
výbor obdržel v písemné podobě. Nominace odpovídá nominačním kritériím, akce nepřekročí 
plánovaný rozpočet. M.Doktor objasnil důvody nominace širokého doprovodu s tím že zajištění 
závodníků musí odpovídat nejdůležitějšímu závodu čtyřletého olympijského cyklu. Ve výpravě jsou 
i 2 fyzioterapeuti, lékař a vedoucí všech RSC. Pokud zranění D.Havla bude vážnějšího charakteru, 
pak by K4 startoval ve složení Davídek, Souček, Trefil, Štěrba a D. Havel by byl přihlášen na K1. 
Z této soutěže by pak bylo možné odstoupit. 
 

□ Projednání možnosti zařazení juniorů do RSC na sezonu 2011/12 - výbor projednal možnosti 
umístění končících juniorů do jednotlivých RSC. J.Boháč a M.Doktor byli výborem pověřeni 
jednáním s vedoucími RSC, včetně stanovení úvazků pro nejúspěšnější juniory a další členy RSC.  
                                                                        Ú:  1/7/ 11  –  J. Boháč, M. Doktor 
                                                                        T:   27.9.2011  
 

□ Informace o účasti na testovacím závodě na OH dráze v Eatonu rok před OH – účast byla stanovena 
ICF na základě výsledků MS 2010 (pro ČR K1 200ženy, K1 200, C1 1000m, K4 se nejede). Po 
diplomatickém jednání se podařilo rozšířit pozvání na 6 závodníků z ČR. Doprovod zajistí 3 trenéři.  
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□ Dílčí hodnocení smluvní spolupráce s novinářem V.Chalupou - výbor projednal výsledky 
dvouměsíční mediální prezentace RD a SRK ČSK jako jednoznačný přínos. Posoudil rozpočet na 
úhradu jeho práce a finanční možnosti sekce v roce 2011. Výbor doporučil smlouvu s V. Chalupou 
prodloužit do konce srpna. Objednávku zašle P. Mokrý. Objem práce V.Chalupy v přechodném 
období projednají v září J. Boháč a M.Doktor.   Ú:  5/6/ 11  – J.Boháč, M. Doktor  
                                                                             T:  27.9.2011  
 

□ Čerpání rozpočtu RDS - výbor se seznámil s průběžným čerpáním finančních prostředků RDS. Ve 
výdajových položkách je plánovaný rozpočet čerpán vyrovnaně. Vyšší výdaje lze předpokládat 
v oblasti odměn závodníkům za dosažené výsledky. J.Boháč informoval o zabezpečení tohoto 
objemu. Náklady na účast v před OH závodu budou hrazeny z rozpočtu RDS. Pořadatel hradí účast 
rozhodčí (H.Charvátová). Výbor s dosavadním průběhem hospodaření vyjádřil souhlas. 
 

RDJ   
□ Úkol 8/4/11 splněn. Výbor ocenil splnění náročného požadavku ICF na antidopingové proškolení 

juniorských reprezentantů. Antidopingový program ICF, který byl ve formě on-line školení povinný 
pro všechny účastníky MSJ, zvládli všichni nominovaní junioři v požadovaném termínu před 
odjezdem na MSJ Brandenburgu. 
 

□ Výbor vzal na vědomí písemné zprávy trenéra z MEJ a MSJ, projednání zpráv bylo z důvodu 
dovolené P.Hottmara odloženo. 
 

□ Výbor ocenil vynikající úspěchy RDJ, práci trenéra RDJ a osobních trenérů závodníků. Vzal na 
vědomí informaci o finančních odměnách reprezentantů, osobních trenérů a oddílů za výsledky, 
dosažené na MEJ a MSJ. Schválení a výplaty odměn za výsledky v mezinárodních soutěžích 
projedná výbor na zářijové schůzi. Výbor po projednání schválil finanční odměnu pro  P.Hottmara 
za mimořádné úsilí a kvalitní práci s SCM a RDJ v roce 2011.   
 

□ 
 

 Výbor schválil nominaci na závod olympijských nadějí,  předloženou v písemné podobě trenérem 
RDJ. Nominace vychází z NK, účast bude kryta v rozsahu rozpočtu akce. 
 

□ Výbor se seznámil s průběžným čerpáním finančních prostředků RDJ. Plánovaný rozpočet, drobně 
překračovaný pouze v některých položkách, je kompenzován úsporami v jiných oblastech. Výbor 
s dosavadním průběhem hospodaření vyjádřil souhlas. 
 

 RDM   
□ Úkol 6/6/ 11 byl splněn – T. Ježek rozpracoval schválený objem prostředků pro RDM 700 000 do 

jednotlivých položek rozpočtu. Upravenou tabulku zaslal členům výboru. Výbor současně projednal 
hospodaření RDM, dosavadní čerpání prostředků probíhá v souladu s rozpočtem. Výbor  
s dosavadním průběhem hospodaření RDM souhlasí. 
 

□ 
 

Úkol 7/6/ 11  splněn  T.Ježek kontaktoval při ME-M  R.Heijselaara, pracovníka ICF zajišťujícího 
dopravu lodí na MSM do Singapuru. Nabízená cena za dopravu je nižší než nabídla konkurenční 
firmy Prowave. R.Heijselaar písemně potvrdil jako poslední termín předání lodí v Amsterodamu 
5.9., což umožní start na závodních lodích ještě na M-ČR v Týně nad Vltavou.  
 

□ 
 

T.Ježek informoval o účasti reprezentace na SP v Římě a na MEM ve Francii. Výbor vzal informaci 
a předem zaslané zprávy na vědomí. 
 

□ 
 

V souladu se schválenými NK výbor schválil nominaci na MSM v Singapuru. Po projednání byl z 
nominace vyřazen z důvodu hrubého porušení životosprávy a ohrožení bezpečnosti účastníků 
Mistrovství ČR v Račicích Jakub Březina. Následně bylo projednáno technickém zajištění MSM - 
ubytování, úhrady záloh bankovním převodem, letenky nominované závodníky. MS-M připraveno.   
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4. Různé 
□  Vyhodnocení školení trenérů II. třídy - výbor se vrátil k hodnocení letošního školení, k jeho 

odborné úrovni, personálnímu a organizačnímu zabezpečení. Ocenil kvalitu přednášek a přínos pro 
systematickou péči o mládež a rozvoj kanoistiky. Po projednání výbor schválil finanční odměnu pro 
vedoucího školení P. Hottmara. 
 

□ Úkol 9/6/11 splněn - předseda Organizačního výboru SP Račice 2011. P.Šebesta informoval o 
průběhu a vyhodnocení pořádání akce. Vyúčtování SP zatím není uzavřeno. SP se zúčastnilo 700 
akreditovaných účastníků. Nedostatkem bylo minimum diváků. Pozitivem velmi kladné hodnocení 
ICF. Závodu předcházely komplikace s TV přenosy, které byly zpracované smluvním dodavatelem 
od ICF. Pro budoucí akce bude nezbytný samostatný marketing. Výbor se shodl na pokračování 
v úsilí získat další světové a evropské soutěže. Dlouhodobý úkol  – včasné podání kandidatury na 
pořádání SP 2014,  ME 2015 a MS 2017.      Ú:  9/6/ 11  –  P.Mokrý 
                                                                        T:   dlouhodobý úkol  
 

□ Úkol0/6/ 11  P. Šebesta a  J. Boháč informovali výbor o vývoji hospodaření s majetky ČSK v r. 
2011. Příjmové i výdajové stránky odpovídají předpokladům. Výbor vzal informaci na vědomí.  
 

□ Úkol 4/5/ 11 splněn – trenéři reprezentačních družstev doporučili výboru schválit požadavek na 
zakoupení z programu MŠMT - strojních investice 2012 dvounápravový vlek na lodě pro přepravu 
lodí a stan pro reprezentační družstvo, k použití do závodnického depa při závodech.  
 

□ Výbor projednal průběžné čerpáním finančních prostředků všech středisek SRK ČSK - výbor se 
seznámil s průběžným čerpáním finančních prostředků sekce. Příjmové položky byly naplněny 
podle plánu, hospodářské výsledky SP budou lepší než byl odhad. Ve výdajových položkách je 
plánovaný rozpočet čerpán vyrovnaně. Vyšší výdaje budou v oblasti odměn závodníkům za 
dosažené výsledky. J.Boháč informoval o zabezpečení tohoto objemu. Výbor s dosavadním 
průběhem hospodaření vyjádřil souhlas. 
 

□ J. Boháč informoval výbor o novém způsobu podávání žádostí o dotace z programů MŠMT pro rok 
2012 (III - všeobecná sportovní činnost a IV – údržba a provoz sportovních zařízení). Dosud byly 
žádosti uplatňovány prostřednictvím regionálních pracovišť ČSTV. Nově budou jednoty (oddíly)  
podávat žádosti na svaz a ten je předá na MŠMT. J.Boháč připraví pro oddíly informaci jak 
postupovat. O celé situaci bude jednat Výbor ČSK    
                                                                         Ú:  2/7/ 11  –  J. Boháč 
                                                                         T:   23.8.2011  
 

□ Výbor se zabýval uspořádáním Ankety 2011. Pověřil P.Hottmara předložit výboru návrh na pravidla 
výběru s využitím poznatků z Ankety 2010. Doporučil též využít zkušeností novináře V.Chalupy. 
Byl diskutován návrh způsobu ocenění vítězů. Jako součást ocenění vítězů by mohly být využity 
polokošile Newline, kterými jsou vybaveni trenéři RDS, s doplněním výšivek. Projednání 
s dodavatelem Newline zajistí M. Doktor. 
 

 

 
 
 
Zapsal: P. Mokrý 
 

Příští jednání se uskuteční 27.9. 2011   v 10:00 


